



**NOTICE OF MEETING / DRAFT AGENDA
CONVOCATION / PROJET D'ORDRE DU JOUR**

Date 2003-03-20

Reference

ISO/TC 46/SC 9

N 350

Title of / Titre du **TC 46/SC 9**

INFORMATION AND DOCUMENTATION – IDENTIFICATION AND DESCRIPTION

INFORMATION ET DOCUMENTATION – IDENTIFICATION ET DESCRIPTION

Secretariat / Secrétariat

SCC (Canada)

Host / Invitant

UNI (Italy)

MEETING / RÉUNION

Meeting dates / Dates de la réunion

2003-05-21 (9h30)

Place / Lieu

**CNR - Consiglio Nazionale delle Ricerche
Piazzale Aldo Moro, 7
Rome 00185
ITALY**

P- and O-members are invited to inform the secretariat of the committee concerned, within one month of the receipt of this notice of meeting, of their intention to be represented at the meeting, the approximate number of their delegates and their need for interpretation.

Whenever possible, the names of delegates (or observers) and the name of the head of the delegation should also be sent to the secretariat of the committee concerned at least one month before the opening of the meeting.

NOTE: Due to the late circulation of this document, the meeting will be held only if no P-member is opposed. Any objections must be submitted to the TC46/SC9 Secretariat before April 21, 2003.

Les membres (P) et (O) sont invités, dans un délai d'un mois à partir de la réception de la présente convocation, à faire connaître au secrétariat du comité concerné leur intention d'être représentés à la réunion, le nombre approximatif de leurs délégués et leur besoin en matière d'interprétation.

Dans la mesure du possible, une liste indiquant les noms des délégués (ou observateurs), ainsi que le nom du chef de la délégation, devrait également parvenir au secrétariat concerné un mois au moins avant l'ouverture de la réunion.

NOTE: Étant donné la distribution tardive de ce document, cette réunion n'aura lieu que si aucun membre (P) ne s'y oppose. Toutes les objections doivent être soumises au Secrétariat du TC46/SC9 avant le 21 avril 2003.

Parallel meeting(s) / Réunion(s) parallèle(s)

ISO/TC 46 (2003-05-22/23)	ISO/TC 46/SC 8/WG 5 (2003-05-19)
ISO/TC 46/SC 4 (2003-05-20)	ISO/TC 46/SC 8/WG 6 (2003-05-20)
ISO/TC 46/SC 4/WG 7 (2003-05-19)	ISO/TC 46/SC 9/WG 4 ISBN (2003-05-19/21)
ISO/TC 46/SC 4/WG 9 (2003-05-19)	ISO/TC 46/SC 11 (2003-05-19/21)
ISO/TC 46/SC 8 (2003-05-21)	ISO/TC 46/SC 11/WG 1 (2003-05-20/21)
ISO/TC 46/SC 8/WG 2 (2003-05-19)	ISO/TC 46/SC 11/WG 2 (2003-05-20/21)
ISO/TC 46/SC 8/WG 4 (2003-05-20)	ISO/TC 46/SC 11/WG 3 (2003-05-20/21)



ISO/TC 46/SC 9 N 350

DRAFT AGENDA / PROJET D'ORDRE DU JOUR

- | | |
|--|---|
| <ol style="list-style-type: none">1. Opening of the meeting (9h30)2. Roll call of delegates3. Appointment of the Chairperson4. Adoption of the agenda
[Doc. ISO/TC 46/SC 9 N 350]5. Appointment of the drafting committee6. Report of the Secretariat7. Status of all items of the programme of work and action to be taken8. ISO Committee Draft 2108, "<i>Information and documentation -- International Standard Book Number (ISBN)</i>"
[Doc. ISO/TC 46/SC 9 N 349]<ul style="list-style-type: none">— Report from the Working Group (WG 4)— Results of vote and action to be taken9. Systematic reviews for 2003

NOTE - The deadline for these systematic reviews is June 30, 2003. Agenda items 9.1 to 9.3 provide an opportunity for discussion of these standards in advance of the review deadline.9.1 ISO 690-2:1997, "<i>Information and documentation -- Bibliographic references -- Part 2: Electronic documents or parts thereof</i>"9.2 ISO 3297:1998, "<i>Information and documentation - International standard serial number (ISSN)</i>"9.3 ISO 10324:1997, "<i>Information and documentation -- Holdings statements -- Summary level</i>"10. Work items on which no progress is being made<ul style="list-style-type: none">— Status and action to be taken | <ol style="list-style-type: none">1. Ouverture de la réunion (9h30)2. Appel des délégués3. Désignation du président4. Adoption de l'ordre du jour
[Doc. ISO/TC 46/SC 9 N 350]5. Désignation du comité de rédaction6. Rapport du secrétariat7. Statut de toute question inscrite au programme de travail et suite à donner8. ISO Project de comité 2108, "<i>Information et documentation -- Numéro international normalisé du livre (ISBN)</i>"
[Doc. ISO/TC 46/SC 9 N 349]<ul style="list-style-type: none">— Rapport du Groupe de travail (GT 4)— Résultats du vote et suite à donner9. Examen périodique en 2003

NOTE - La date limite pour ces examens périodiques est le 30 juin 2003. Ces points de l'ordre du jour (9.1 à 9.3) sont une occasion de discuter ces normes avant la date-limite.9.1 ISO 690-2:1997, "<i>Information et documentation -- Références bibliographiques -- Partie 2: Documents électroniques, documents complets ou parties de documents</i>"9.2 ISO 3297:1998, "<i>Information et documentation -- Numéro international normalisé des publications en série (ISSN)</i>"9.3 ISO 10324:1997, "<i>Information et documentation -- États de collection -- Niveau succinct</i>"10. Questions restées sans progrès<ul style="list-style-type: none">— Statut et suite à donner |
|--|---|

- | | |
|--|---|
| <p>11. Items for future work</p> <p>11.1 Proposed amendment to ISO 3901:2001, <i>"Information and documentation - International Standard Recording Code (ISRC)"</i>
— Proposal from the Registration Authority for ISO 3901*</p> <p>12. Reports from liaisons and related areas of activity</p> <p>12.1 Global Release Identifier (GRid)
— Information from the International Federation of the Phonographic Industry
Background information:
<http://www.ifpi.org/grid/grid-faq.html></p> <p>12.2 Update on the MPEG-21 project, <i>"Information technology - Multimedia Framework"</i>
Background information:
<http://mpeg.telecomitalia.com/standards/mpeg-21/mpeg-21.htm></p> <p>13. Approval of new liaisons</p> <p>13.1 International Booksellers Federation
Web site: <http://www.ibf-booksellers.org>
— Category D liaison for ISO Project 2108 (ISBN).</p> <p>13.2 TV Anytime
Web site: <http://www.tv-anytime.org>
— Category D liaison for Project 20925 (V-ISAN)</p> <p>13.3 Additional liaison requirements</p> <p>14. Requirements concerning a subsequent meeting</p> <p>15. Any other business</p> <p>16. Approval of resolutions</p> <p>17. Closure of the meeting</p> | <p>11. Questions pour les travaux futurs</p> <p>11.1 Proposition d'amendement à l'ISO 3901:2001, <i>"Information et documentation – Code international normalisé des enregistrements (ISRC)"</i>
— Proposition de l'Organisme d'enregistrement pour l'ISO 3901*</p> <p>12. Rapports des liaisons et d'autres activités connexes</p> <p>12.1 Global Release Identifier (GRid)
— Renseignements de la Fédération internationale de l'industrie phonographique
Documentation: <http://www.ifpi.org/grid/grid-faq.html>.</p> <p>12.2 Mise à jour sur le projet MPEG-21, <i>"Technologies de l'information – Cadre multimédia"</i>
Documentation: <http://mpeg.telecomitalia.com/standards/mpeg-21/mpeg-21.htm></p> <p>13. Approbations des nouvelles liaisons</p> <p>13.1 Fédération internationale des libraires
Site Web: <http://www.ibf-booksellers.org>
— Liaison en catégorie D pour le Projet 2108 (ISBN).</p> <p>13.2 TV Anytime
Site Web: <http://www.tv-anytime.org>
— Liaison en catégorie D pour le Projet 20925 (V-ISAN)</p> <p>13.3 Autres liaisons requises</p> <p>14. Conditions requises pour la prochaine réunion</p> <p>15. Divers</p> <p>16. Approbation des résolutions</p> <p>17. Clôture de la réunion</p> |
|--|---|

* Document to follow

* Document à distribuer ultérieurement